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АСОЦИАЦИЯ ПО ВИК НА ОБОСОБЕНАТА ТЕРИТОРИЯ, 
ОБСЛУЖВАНА ОТ „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ” ООД, ГР. ТЪРГОВИЩЕ

ПРОТОКОЛ
№ 32/10.06.2025 г.

 Днес, 10.06.2025 г. (вторник) от 10:30 часа, в пресцентъра на Областна 
администрация - област Търговище, се проведе редовно заседание на общото събрание на 
Асоциацията по водоснобдяване и канализация на обособената територия, обслужвана от 
„Водоснабдяване и канализация“ ООД Търговище. То се свика на основание чл. 198в, ал. 6 
от Закона за водите, във връзка с чл. 9, ал. 2 и чл. 10, ал. 1 от Правилника за организация и 
дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация /ПОДАВИК/. 

На основание чл. 12, ал. 2 и ал. 3 от ПОДАВИК се изготви списък на присъстващите 
с право на глас. Извърши се регистрация, чрез упоменатия списък и проверка за наличието 
на необходимия кворум за провеждане на заседанието.

 На заседанието присъстват следните представители на Държавата и Общините със 
съответния мандат:

инж. Йоан Пеев - Областен управител на област Търговище и Председател на 
Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от ВиК ООД Търговище.

инж. Татяна Илиева – главен експерт в дирекция ТСУ в Община Търговище
г-жа Радостина Дончева – Заместник-кмет на община Омуртаг
г-н Румен Петков– Заместник-кмет на община Опака
г-н Неджатин Мустафов- Заместник-кмет на община Антоново
Наличието на мандат се установи както следва:
- инж. Йоан Пеев – представлява Държавата, съгласно решение № РД-02-14-

999/23.05.2025 г. на Министъра на регионалното развитие и благоустройството (вх. № 
АВиК-02-1-4/23.05.2025 г.) и Пълномощно №26-00-760/15.05.2025 г. на Министъра на 
околната среда и водите ( вх. № АВиК-02-1-3/16.05.2025 г.), притежавайки 35.00 % от 
всички гласове.

- инж. Татяна Илиева – представлява Община Търговище, съгласно Решение № 1 
по Протокол №23/29.05.2025 г. на Общински съвет Търговище, като има 31.89 % участие в 
разпределението на гласовете.

- г-жа Радостина Дончева - представлява Община Омуртаг, съгласно Решение № 
262 по Протокол № 36/29.05.2025 г. на Общински съвет Омуртаг, като има 12.23 % участие 
в разпределението на гласовете.

- г-н Румен Петков – представлява Община Опака, съгласно Решение № 225 по 
Протокол № 22/05.06.2025 г. и Решение № 224 по Протокол № 22/05.06.2025 г. на 
Общински съвет Опака, като има 3.35 % участие в разпределението на гласовете.

- г-н Неджатин Мустафов- представлява Община Антоново, съгласно Решение № 
193 по Протокол № 26/20.05.2025 г., като има 3.21 % участие в разпределението на 
гласовете.

На заседанието присъстват още:
- инж. Явор Миланов – управител на ВиК ООД Търговище
- г-жа Ана Петрова – главен секретар в Асоциация по ВиК Търговище
- инж. Йовка Георгиева – ВиК експерт в Асоциация по ВиК  Търговище
- г-н Пламен Тодоров - финансов експерт в Асоциация по ВиК  Търговище
След като се запозна с резултатите за присъствието и наличието на мандати, инж. 

Йоан Пеев съобщи, че участие в заседанието ще вземат, като мандатоносители, 
представителят на Държавата и представителите на четири от общо пет Общини-членове на 
Асоциацията. Председателят констатира, че отсъства представител на Община Попово. 
Председателят уточни, че в списъка на присъстващите са регистрирани представители на 
Държавата и на Общините-членове на Асоциацията общо с 85,68% право на глас от всички 
гласове, предвид което, съгласно чл. 198в, ал. 7 от Закона за водите, заседанието се счита за 
редовно.  
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Председателят на Асоциацията информира, че пълномощните и решенията на 
Общинските съвети са неразделна част от настоящия протокол. Приветства участниците и 
напомни, че съгласно чл. 198в, ал. 9 от Закона за водите решенията на общото събрание на 
Асоциацията по ВиК се взимат с мнозинство от 3/4 (три четвърти) от  гласовете на 
присъстващите, с изключение на решенията за промяна в границите на обособената 
територия, които се приемат с единодушие. 

Инж. Пеев съобщи, че съгласно чл. 12, ал. 4 от ПОДАВИК на заседанието на общото 
събрание присъстват главния секретар, финансовия експерт и ВиК експерта на 
Асоциацията. 

Председателят допълни още, че съгласно чл. 15, ал. 3 и чл. 46, ал. 1, т. 2 от  
ПОДАВИК протоколите се изготвят от главния секретар на Асоциацията, подписват се от 
Председателя, главния секретар и преброителя на гласовете по чл. 12, ал. 3 .

Инж. Пеев запозна присъстващите членове с възможността преброител на кворума 
да бъде финансовия екперт, съгласно чл. 12, ал. 8 от ПОДАВИК. Подложи този вариант на 
гласуване. Предложението се прие с пълно единодушие от гласовете на присъстващите 
членове.

Инж. Пеев допълни още, че в изпълнение на чл. 10, ал. 2 и ал. 3 от ПОДАВИК, с 
покана с изх. №АВиК-02-1-1/ 09.05.2025 г., проектът на дневен ред, заедно с писмените 
материали, е изпратен, чрез системата за електронен обмен на документи, както и на 
хартиен носител на институциите, които не са включени в системата. 

Председателят на Асоциацията по ВиК Търговище откри заседанието и предложи за 
гласуване следния дневен ред:

1. Приемане на годишен отчет за дейността на Асоциация по ВиК Търговище за 2024 
г., на основание на чл. 198в, ал. 4, т. 10 от ЗВ, във връзка с чл. 9, ал. 2 от ПОДАВИК. 

2. Приемане на отчет за изпълнението на бюджета на Асоциация по ВиК Търговище 
за 2024 г., на основание с чл.26, ал. 3 ПОДАВИК, във връзка с чл. 9, ал. 2 от ПОДАВИК. 

3. Приемане на бюджет на Асоциация по ВиК Търговище за 2025 г., съгласно чл. 
198в, ал. 4, т. 9 от ЗВ, във връзка с чл. 9, ал. 2 от ПОДАВИК.

4. Одобряване на подробна инвестиционна програма на „Водоснабдяване и 
канализация” ООД Търговище за 2025 г.  на основание на чл. 33 б. „а“ от ПОДАВИК.

5. Разни.
Представителите на Държавата и Общините–членове на Асоциацията гласуваха 

както следва:
Държавата, представлявана от Областен управител  -  35 % –ЗА 
Община Търговище – 31,89% - ЗА
Община Омуртаг – 12,23% - ЗА
Община Опака – 3,35 % - ЗА
Община Антоново – 3.21 % - ЗА
Предложението за дневен ред на заседанието се прие с пълно единодушие (100% - 

ЗА) от присъстващите членове с право на глас на общо 82,47% от всички гласове.
Преди да започне обсъждането на точките от дневния ред, инж. Пеев акцентира, че в 

чл. 14, ал. 4 от ПОДАВИК е ясно разписано, когато при провеждане на гласуване някой от 
представителите на Общините от съответната Асоциация, имащи право на глас, упражни 
това право с “против” или „въздържал се“, следва съответния представител да представи 
писмено становище за това решение, което се включва в протокола. Допълни още, че 
съгласно чл. 14, ал. 5 от ПОДАВИК, когато присъства представител на Община- член на 
Асоциацията, който не е упълномощен да гласува по някои от въпросите от дневния ред, 
гласът му по съответния въпрос, за изчисляване на резултатите от гласуването и приемане 
на решение, се приема като „въздържал се“. Председателят напомни, че същото е записано 
в поканите до членовете.

Общото събрание на Асоциацията продължи работа по по първа точка от дневния 
ред. 
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Инж. Пеев припомни на присъстващите, че  е изпълнено условието на чл. 198в, ал. 5, 
т. 5 от ЗВ, във връзка с чл. 16, т.3 от ПОДАВИК. С писма изх. № АВиК-04-1/30.01.2025 г. и 
изх. № АВиК-03-1/30.01.2025 г. е изпратен отчет за дейността на Асоциацията по ВиК 
Търговище за предходната година на Министъра на регионалното развитие и 
благоустройството и на Общините-членове.

Председателят прочете проекта на решение по т. 1 от дневния ред, както следва: „На 
основание чл. 198в, ал. 4, т. 10 от ЗВ, във връзка с чл. 9, ал. 2 от ПОДАВИК, Общото 
събрание на Асоциацията по водоснабдяване и канализация на обособената територия, 
обслужвана от „Водоснабдяване и канализация“ ООД, Търговище приема годишен отчет за 
дейността на Асоциация по ВиК  Търговище за 2024 г.“.

Инж. Пеев информира присъстащите, за позицията на двете министерства. Съобщи, 
че МРРБ е „ за приемане“ на годишния отчет, а позицията на МОСВ е „че точката от 
дневния ред е от компетентността на Министъра на регионалното развитие и 
благоустройството“ и следва да гласува  съгласно получения от него мандат.

Пристъпи се към гласуване:

Държавата, представлявана от Областен управител  -  35 % –ЗА 
Община Търговище – 31,89% - ЗА
Община Омуртаг – 12,23% - ЗА
Община Опака – 3,35 % - ЗА
Община Антоново – 3.21 % - ЗА
С пълно единодушие (100% - ЗА) от присъстващите членове с право на глас на общо 

82,47% от всички гласове, на основание чл. 198в, ал. 9 от Закона за водите се взе следното 
решение:

РЕШЕНИЕ № 1
На основание чл. 198в, ал. 4, т. 10 от ЗВ, във връзка с чл. 9, ал. 2 от ПОДАВИК, 

Общото събрание на Асоциацията по водоснабдяване и канализация на обособената 
територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация“ ООД, Търговище приема 
годишен отчет за дейността на Асоциация по ВиК  Търговище за 2024 г.

Общото събрание на Асоциацията продължи работа по по втора точка от дневния 
ред. 

Председателят припомни на присъстващите, че в изпълнение на чл. 26, ал. 1 от 
ПОДАВИК в срок е изпратен отчет за изпълнението на бюджета за 2024 г. на Министъра на 
регионалното развитие и благоустройството и на Общините-членове / писма изх. № АВиК-
04-1/30.01.2025 г. и изх. № АВиК-03-1/30.01.2025 г./. Допълни още, че в разпоредбите на чл. 
26, ал. 2 и ал. 3 от ПОДАВИК отчетът за изпълнението на бюджета, заедно с подробна 
обосновка за необходимостта от извършените разходи, се приема от Общото събрание. 

Председателят прочете проекта на решение по т. 2 от дневния ред, както следва: „На 
основание чл. 26, ал. 3 от ПОДАВИК, във връзка с чл. 9, ал. 2 от ПОДАВИК Общото 
събрание приема отчет за изпълнението на бюджета на Асоциация по ВиК  Търговище за 
2024 г.“

.“
Инж. Пеев информира присъстащите, за позицията на двете министерства. Съобщи, 

че МРРБ е „ за приемане“, а позицията на МОСВ е „че точката от дневния ред е от 
компетентността на Министъра на регионалното развитие и благоустройството“ и следва 
да гласува  съгласно получения от него мандат.

Пристъпи се към гласуване: 

Държавата, представлявана от Областен управител  -  35 % –ЗА  МРРБ
Община Търговище – 31,89% - ЗА
Община Омуртаг – 12,23% - ЗА
Община Опака – 3,35 % - ЗА
Община Антоново – 3.21 % - ЗА
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С пълно единодушие (100% - ЗА) от присъстващите членове с право на глас на общо 
82,47% от всички гласове, на основание чл. 198в, ал. 9 от Закона за водите се взе следното 
решение:

РЕШЕНИЕ № 2
На основание чл. 26, ал. 3 от ПОДАВИК, във връзка с чл. 9, ал. 2 от ПОДАВИК 

Общото събрание приема отчет за изпълнението на бюджета на Асоциация по ВиК  
Търговище за 2024 г.

Общото събрание на Асоциацията продължи работа по по трета точка от дневния 
ред. 

Председателят на Асоциацията информира присъстващите, че съгласно чл. 21, ал.1 
от ПОДАВИК, бюджетът на Асоциацията се приема на редовно заседание на общото 
събрание по чл. 9, ал. 2 от ПОДАВИК не по-късно от 60 дни след приемане на 
постановлението за изпълнение на държавния бюджет за съответната година. Допълни още, 
че в изпълнение на чл. 21, ал. 2 от ПОДАВИК, с писмо вх. №АВиК-04-3/23.04.2025 г. 
Министерството на регионалното развитие и благоустройтвото уведомява Асоциация по 
Вик Търговище, че  окончателния размер на вноската на държавата за 2025 г. в бюджета на 
Асоциацията е до 28 000 лв (двадесет и осем хиляди лева), като за тези, които са 
определили по-ниска вноска от посочения максимален размер, вноската остава в размера на 
приетата от общото събрание на Асоциацията.

Председателят припомни, че с Решение № 1 по Протокол № 31/15.10.2024 г. от 
проведено извънредно заседание на 15.10.2024 г. Общото събрание на Асоциацията по ВиК 
Търговище прие решение препоръчителния размер на вноската на Държавата в бюджета на 
Асоциацията за 2025 г. да бъде  27 000.00 лв.  

Инж. Пеев каза, че на основание чл. 27, т. 2 от ПОДАВИК реализираните икономии 
от предходни години ще бъдат използвани за обезпечаване дейността на Асоциацията през 
2025 г.

Председателят зачете какви ще бъдат вноските на Държавата и Общините, 
формиращи бюджета на Асоциацията за  2025 г. са следните:

 № Институция Размер на вноската 
1. Държавата 27 000.00 лв.
2. Община Търговище 24600.86 лв.
3. Община Попово 11046.86 лв.
4. Община Омуртаг 9434.57 лв.
5. Община Опака 2584.29лв.
6. Община Антоново 2476.28 лв.

Общо 77142.86лв.

Председателят прочете проекта на решение по т. 3 от дневния ред, както следва: “1. 
Общото събрание приема бюджета на Асоциация по ВиК Търговище за 2025 г., при вноска 
на Държавата в размер на 27 000.00 лв., на основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от Закона за 
водите. 

2. Вноските на Общините – членове на Асоциацията са в размер определен по реда 
на чл. 20, ал. 4 от ПОДАВИК, а именно  - въз основа на вноската на Държавата по т. 1 от 
настоящото решение и процентното съотношение на гласовете на членовете в Общото 
събрание, както следва:

 № Институция Размер на вноската 
1. Държавата 27 000.00 лв.
2. Община Търговище 24600.86 лв.
3. Община Попово 11046.86 лв.
4. Община Омуртаг 9434.57 лв.
5. Община Опака 2584.29лв.
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6. Община Антоново 2476.28 лв.
Общо 77142.86лв.

Инж. Пеев информира присъстащите, за позицията на двете министерства. Съобщи, 
че МРРБ е „ за приемане“, а позицията на МОСВ е „че точката от дневния ред е от 
компетентността на Министъра на регионалното развитие и благоустройството“ и следва 
да гласува  съгласно получения от него мандат.

Пристъпи се към гласуване: 
Държавата, представлявана от Областен управител  -  35 % –ЗА  МРРБ
Община Търговище – 31,89% - ЗА
Община Омуртаг – 12,23% - ЗА
Община Опака – 3,35 % - ЗА
Община Антоново – 3.21 % - ЗА
С пълно единодушие (100% - ЗА) от присъстващите членове с право на глас на общо 

82,47% от всички гласове, на основание чл. 198в, ал. 9 от Закона за водите се взе следното 
решение:

РЕШЕНИЕ № 3

1. Общото събрание приема бюджета на Асоциация по ВиК Търговище за 2025 г., 
при вноска на Държавата в размер на 27 000.00 лв., на основание чл. 198в, ал. 4, т. 9 от 
Закона за водите. 

2. Вноските на Общините – членове на Асоциацията са в размер определен по реда 
на чл. 20, ал. 4 от ПОДАВИК, а именно  - въз основа на вноската на Държавата по т. 1 от 
настоящото решение и процентното съотношение на гласовете на членовете в Общото 
събрание, както следва:

 № Институция Размер на вноската 
1. Държавата 27 000.00 лв.
2. Община Търговище 24600.86 лв.
3. Община Попово 11046.86 лв.
4. Община Омуртаг 9434.57 лв.
5. Община Опака 2584.29лв.
6. Община Антоново 2476.28 лв.

Общо 77142.86лв.

Инж. Пеев припомни, че съгласно чл. 19, ал. 3 от ПОДАВИК – вноските на 
членовете на Асоциацията се внасят не по-късно от 2 месеца от приемането на бюджета на 
Асоциацията и при забава членовете отговарят пред Асоциацията за причинените вреди по 
реда на ГПК.

Общото събрание на Асоциацията продължи работа по по четвърта точка от 
дневния ред. 

Председателят на Асоциацията по ВиК информира присъстващите, че с писмо изх. № 
АВиК-01-11/07.04.2025 г. е напомнено на ВиК оператора, че следва да предостави подробна 
инвестиционна програма за 2025 г. Допълни още, че в изпълнение на чл. 6.2 б. „б“ от 
Договора ВиК Операторът изготвя предложение за подробна инвестиционна програма по 
начин, който да гарантира поетапното изпълнение на задължителното ниво на инвестиции 
за срока на Договора, съобразявайки се с инвестиционните нужди на всички собственици на 
публични активи в обособената територия. По силата на чл. 7.3 б. „а“ от Договора ВиК 
операторът е задължен да изпълни пълния обем на задължителното ниво на инвестициите в 
рамките на целия срок на Договора, а именно 15 г. Съгласно изискванията на чл. 33 б. „а“ 
от ПОДАВИК Асоциацията одобрява подробната инвестиционна програма на ВиК 
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оператора за текущата година не по-късно от 30 април на същата година. Инж. Пеев 
информира, че с писмо вх. № АВиК-01-11-1/08.05.2025 г. е получена въпросната програма. 

Инж. Пеев даде думата на инж. Явор Миланов. Той каза: „ До последно мислех да  
предоставя подробна инвестиционна програма само за Омуртаг, Антоново и Опака. За 
двете големи общини – Търговище и Попово знаете, че на 10.02.2025 г. подписахме 
договора с МОСВ за европейските средства. В този голям за нас проект ВиК ще участва в 
него с единадесет милиона и седемстотин двадесет и една хиляди лева, което е повече, 
отколкото цялата задължителна програма за срока на Договора. Допитах се до МРРБ и 
Български ВиК Холдинг, казаха да внесем подробна инвестиционна програма с Търговище 
и Попово. Така че за тези общини ще правим аварийни неща, защото няма да имаме въздух 
да правим на петте общини. Това което дотук сме изпълнили и самоучастието какво следва 
след като сме преизпълнили? Защото тези единадесет милиона седемстотин двадесет и една 
хиляди лева ще ги връщаме петнадесет години. Отделно, че ще вдигнем цената на водата за 
цялата област.“.

Председателят прочете проекта на решение по т. 4 от дневния ред, както следва: „На 
основание чл. 33 б. „а“ от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 
водоснабдяване и канализация, Общото събрание на Асоциацията по ВиК на обособената 
територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация“ ООД, гр. Търговище, одобрява 
подробната инвестиционна програма за 2025 г. на „Водоснабдяване и канализация“ ООД 
гр.Търговище.“.

Инж. Пеев информира присъстащите, за позицията на двете министерства. Съобщи, 
че МРРБ е „ за приемане“, а позицията на МОСВ е „че точката от дневния ред е от 
компетентността на Министъра на регионалното развитие и благоустройството“ и следва 
да гласува  съгласно получения от него мандат.

Пристъпи се към гласуване: 
Държавата, представлявана от Областен управител  -  35 % –ЗА  МРРБ
Община Търговище – 31,89% - ЗА
Община Омуртаг – 12,23% - ЗА
Община Опака – 3,35 % - ЗА
Община Антоново – 3.21 % - ЗА
С пълно единодушие (100% - ЗА) от присъстващите членове с право на глас на общо 

82,47% от всички гласове, на основание чл. 198в, ал. 9 от Закона за водите се взе следното 
решение:

РЕШЕНИЕ № 4
На основание чл. 33 б. „а“ от Правилника за организацията и дейността на асоциациите 

по водоснабдяване и канализация, Общото събрание на Асоциацията по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация“ ООД, гр. 
Търговище, одобрява подробната инвестиционна програма за 2025 г. на „Водоснабдяване и 
канализация“ ООД гр.Търговище.

Няма изказвания.
Поради изчерпване на дневния ред инж. Пеев закри редовното заседание на общото 

събрание на Асоциация по ВиК Търговище в 11:05 часа. 

В съответствие с изискванията на чл. 15, ал. 6 и ал. 7 от ПОДАВИК протоколът и 
приложенията към него се публикуват на интернет страницата на съответната областна 
администрация - раздел “Асоциация по ВиК– Дейност“ в срок до 30 дни от провеждането 
на общото събрание. В срока по предходното изречение екземпляри от протокола, 
подписани от лицата по чл. 15, ал. 3, се изпращат на Общинските съвети на Общините-
членове на Асоциацията, Министъра на регионалното развитие и благоустройството и 
Министъра на околната среда и водите. Протоколът ще се изпрати и на управителя на ВиК 
оператор Търговище.

Съгласно чл. 15, ал. 7 от ПОДАВИК поправка на явна фактическа грешка в протокола 
се извършва с решение на Председателя на Асоциацията по искане на заинтересованите 
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лица в срок до 7 дни от публикуването му на интернет страницата по реда на чл. 15, ал. 6. 
Поправеният протокол се публикува по реда на чл.15, ал. 6 от ПОДАВИК.

Неразделна част от Протокола са:

1. Решение№ РД-02-14-999/23.05.2025 г. на Министъра на регионалното развитие и 
благоустройството.

2. Пълномощно №26-00-760/15.05.2025 г на Министъра на околната среда и водите.

      3. Решение № 1 по Протокол №23/29.05.2025 г. на Общински съвет Търговище
      4. Решение № 262 по Протокол № 36/29.05.2025 г. на Общински съвет Омуртаг
      5. Решение № 225 по Протокол № 22/05.06.2025 г. и Решение № 224 по Протокол № 
22/05.06.2025 г. на Общински съвет Опака.
      6. Решение № 193 по Протокол № 26/20.05.2025 г.
      7. Списък на присъстващите с право на глас.
      8. Присъствен лист.

ИНЖ. ЙОАН ПЕЕВ  /П./

Областен управител на област Търговище и Председател 
на Асоциация по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от ВиК  ООД гр. Търговище

Протоколист: 
Ана Петрова /П./ 
Главен секретар на Асоциация по ВиК Търговище

Преброител на гласовете :  
Пламен Тодоров /П./
Финансов експерт на Асоциация по ВиК Търговище

7700 гр. Търговище, ул. „Стефан Караджа” 2, avik@tg.government.bg, тел. 0601/61319
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